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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön is örül a magas inflációs mutatóinknak?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

 

Sebestyén Géza, az MCC Gazdaságpolitikai Műhely vezetője „Ezért örülhetünk a magas inflációs
mutatóinknak” című cikkében úgy fogalmaz, hogy „az infláció az árak változásának ütemét méri.
Egy 10 százalékos inflációs mutató azt jelenti, hogy 10 százalékkal többet kell fizetnünk az általunk
megvásárolt  termékekért.  Ha a drágulási ütem magasabb,  az  nekünk minden esetben rosszabb,
igaz? Nem, nem igaz.”  Kijelentését írásának zárómondatában azzal is megerősíti, hogy „a hazai
fogyasztók mind árak, mint pedig az árnövekedés tekintetében kedvező helyzetben vannak. A magas
inflációs ráta adott esetben tehát igazából jó hír nekünk magyaroknak.”

Ugyanakkor kormányfőként a Kossuth Rádió  „Jó Reggelt, Magyarország!” című műsorában 2022.
október  28-án  még  célul  tűzte  ki,  hogy  a  2023  végére  egy  számjegyű  legyen  az  infláció
Magyarországon. Ezzel egybecsengően   2022. november 22-én Varga Mihály pénzügyminiszter a
Magyar  Nemzeti  Bankról  szóló  törvény  módosításáról  szóló  javaslat  általános  vitájában  az
Országgyűlés plenáris ülésén szintén úgy fogalmazott, hogy cél az infláció visszaszorítása, a lehető
legrövidebb távon ismét egy számjegyűvé tétele.

Igen  komoly  ellentmondás  fedezhető  fel  tehát  a  bírósági  ítélet  szerint  is  fideszes
háttérintézménynek, a Fidesz janicsárképzőjének, illetve fideszes kisgömböcnek tekinthető MCC
Gazdaságpolitikai Műhelye vezetőjének álláspontja, valamint szintén a Fidesz színeiben kormányzó
miniszterelnök és pénzügyminiszter tavalyi céljai között, ami új politikai irányt látszik kijelölni.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszterelnök urat:

1. Mi változott tavaly óta a kormány inflációval kapcsolatos célkitűzéseinek tekintetében?



 
2.  Egyetért-e  azzal  a  megállapítással,  hogy  a  hazai  fogyasztók  mind  árak,  mint  pedig  az
árnövekedés tekintetében kedvező helyzetben vannak?

3. Ön is örül a magas inflációs mutatóinknak?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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